



Styremøte 13.10.25

17:45

Referent: Nora

Dragvoll

Møtedeltakere

Anne Marthe	Leder	Tilstede
Nora	Nestleder	Tilstede
Kevin	Kasserer	Tilstede
Brede	Informasjon	Tilstede
Herman	Material	Tilstede
Knut	Arrangement	Tilstede
Manas	Turnering	Ikke tilstede
Martin	Sportslig	Tilstede
Petter	Sponsor & Dugnad	Tilstede
Veronica	Sosial	Tilstede
Lukas	Styremedlem	Tilstede
Sara	Styremedlem	Tilstede

Agenda

Møtedeltakere.....	1
Agenda.....	1
Innsjekk og informasjon.....	2
Sak 1 - Siden sist.....	2
Sak 2 - Økonomi 10 min.....	4
Sak 3 - NTNUI Treffpunkt 15 min.....	5
Sak 4 - Ekstraordinær generalforsamling 10 min.....	6
Sak 5 - Annet 15 min.....	6
Sak 6 - Fastsette dato for neste møte.....	8
Sak 7 - TODOs til neste møte.....	9



Innsjekk og informasjon

Informasjon:

Logo: Fått oppdatert ny logo av materialutvalget, de har bare endret skrifttypen til det som er den riktige. Så sørge for å bruke ny logo på bilder, klær osv...) (ligger både under informasjonsansvarlig > logo, klær, print osv, og under styremedlem > SoMe > logoer)

HSK-møtet: lagt powerpoint med info under møter > HS møter > HSK. Gjerne se gjennom den

Husk møtete tegn!! Lukas er klar til å gi straff!!!

Sak 1 - Siden sist

Anne Marthe: Fikset tilgang til lagledere på portalen. Klubbytter. Svart på mail. Styrte med å flytte kamper på lagserien. Mailet med BIL ang. trening. Har laget på en sosial kveld. Henta pakke på Gløs. Hjulpet laglederne med praktiske ting. Styrte med lagspill og finne reserver. Jobbet i ulike dokumenter. Forberedt til ekstraordinær. Lett opp i historien til turneringer i klubben. Vært på HSK-møte. Opprettet vedtekstliste for badminton.

Nora: Booket biler til rockesmashen 🧠🧠. Vært på HSK - møte. Vært på møte med de andre racketsportene for å finne ut en alternativ løsning for racketfesten. Håndterer en lu hendelse. Planlagt jentesamling. Planlegger vårt eget varslingsystem. Booket blits til treffpunkt. Ringt sit angående turnering med racketsportene. Postet innlegg om ballrør

Kevin: Vanlige + internrevidering + fikset skriv for prisøkning vedrørende medlemskontigent

Brede: Svart på henvendelser på mail, messenger, instagram og i spond. Lagt inn bilde av potensiell løsning på nivåfordeling i sakslisten til genvors. Endret pris på ballrør i nettbutikken.

Herman: Klesbestillinger, ballrør til treffpunkt, premier.

Knut:

Manas: Kommunisert med Lukas og fikset påmeldingskjemaer til Flatås og Treffpunkt, påmeldinger til Flatås og Treffpunkt, kommunisert med spillere angående turneringene, lagt profiler til nye folk og lagserie folk,



Martin:

Petter:

Veronica: Rekruttert lag til UKA-stafetten (planlagt, informert, meldt på...), hjulpet til litt mer lagserie (kampoppsett), samt ordnet sosial-kveld med NTNUI 4... svart på meldinger, posta litt på some

Lukas: Jobba med påmelding til Treffpunkt og Flatåscup, gått over tellebrett med Hermann sånn at de er good til Treffpunkt, sett over hva vi har liggende av kioskgreier.

Sara: Lagd plakat om NTNUI Treffpunkt og Flatåscup og lagt ut på insta story. Ryddet litt i stories på insta og postet bilder fra lagserie. Fikset til NTNUI-folk kommer på Rockesmashen:)) Perlene har kommet!!

Sak 2 - Økonomi 10 min

Informasjon:

2.1 Baller:

Sportmodern: Forza VIP **332,67** pr. dusin (m. frakt og mva **358,-** pr dusin)

Wingborg: RSL Classic Academy **310,-** pr. dusin / RSL Tourney Classic **385,-** pr. dusin.

Referat:

Flere fra level 1 ønsker å kjøpe RSL rør, fordi de holder lengre

Flertallet stemmer for å bytte kontrakt til RSL. Det vil gjelde fra nyåret av

Sak 3 - NTNUI Treffpunkt 15 min

Informasjon:

- Hvordan gjør vi det med oppsett?
- Loddsalg: AM og Martin skal skaffe penger! Gir bort racket som vi har hatt liggende.
 - Legge ut på Insta i forkant, 1 for 35, 2 for 60, 4 for 100kr
 - Legge inn i Vipps
- Sjekke ut om alt funker til sekretariatet før fredag/ASAP, Knut
 - Må vi kjøpe inn noe, tape, ark, blekk??
 - Har vi nok penner som fungerer?
- Dugand: snakke med folk på trening, Petter & Moana
 - Petter har dokument med alt av rigging, skrive ut
- Herman bestiller deltakerpremier og premier til u15 i dag
- Kiosk; sjekke hva vi har fra før, plan for handling?
 - Spurt om kjøleskap?
 - Infoplatat til de som skal stå i kiosken
- Kontroll over hvor mange baller vi bruker i helgen?
- Har alle kontroll på sine oppgaver, noen som trenger hjelp?
- Petter legger ut trekning og dugnadslist i kveld i Spond, (legge til at man kan leie tskjorter for 50kr?).
- Sjekke trekningen og se hva man kan hjelpe til med i helgen. Alle er med på alt i helgen, med mindre annet er avtalt:)
- Kaste baller før helgen, siden vi får nye baller
 - Bli kvitt de i handlevognen, og gå gjennom eskene
- Neste torsdag blir avlyst i bytte mot fredag

Referat:

Knut slår sammen kategorier. Legger opp til at det spilles kamper på fredag og lørdag, ikke kun lørdag. NTNUI spillere spiller på fredagen.

Knut poster all informasjon om turneringen på spond + infoark om å spille turnering.

Petter legger ut dugnadslisten på spond. Kakebaking trengs kun på fredag og lørdag, om det trengs på søndag, så fikser vi det på lørdag. Petter legger dugnadsarket i disk. Legger til at man kan leie tskjorter for 50kr.

Herman tar ansvar for leie av tskjortene. Sørger for at det kommer tilbake igjen.

Kevin fikser vipps med lodd.

Knut sjekker alt med sekretariatet.

Herman fikser premier i dag. AM viser hva Herman skal bestille inn.

Sara & Lukas fikser kiosk. De rigger opp kiosken på fredag. De handler på torsdagen.

Brede tar kontroll på hvor mye baller som går inn og ut i helgen.



Alle hjelper til med å kaste baller på torsdag.

Nora finner ut om hun kan hjelpe med å flytte stolper - gir beskjed!

Brede har en skjerm som kan brukes i sekretariatet.

Alle møter opp når dugnaden starter på fredagen og hjelper til.

Brede, Knut og AM sitter fast i sekretariatet.



Sak 4 - Ekstraordinær generalforsamling 10 min

Informasjon:

Møtet blir tirsdag 28.10 18:00, Gløshaugen S1

AM og Nora blir dirigent og tellekorps. Brede og Lukas blir protokollførere.

AM inviterer i Spond, både innlegg og arrangement, innen i morgen.

- Vi må sette en fornuftig pris på treningsavgiften som vi tenker vi gå gjennom
- Kanskje en eller to kan bake kake/noe godt, så har vi noe å friste med?
- Gi beskjed dersom dere ikke kan komme

Referat:

Alle møter rundt 17.30.

Flertallet er for 400 kroner + 100 kroner for level A og B

C nivå kun 100 kroner

Kevin og Nora kan bake

AM fikser alt:)

Sak 5 - Annet 15 min

Informasjon:

5.1 Sosialt:

Fått spørsmål om vi skal arrangere en ny fest før julebordet, i og med at det ikke blir fest etter treffpunkt? Kanskje ikke aktuelt da folk drar på UKA? Burde kanskje arrangere noe lavterskel sosialt? Quiz?

Referat: Nora fikser enkel fest den 1 november + poster om det. Om vi ikke blir ferdig så sent på lørdag, så kan vi ordne vors. Reklamerer for det i sekretariatet + poster på spond.

5.2 Julebord:

Finne en dato?

Referat: NTNUI legger ut billettene til julebordet førstkommande onsdag. Nora fikser innlegg om julebord + vors.

5.3 Racketer:

Hvor mange racketer er blitt strengt opp igjen, kanskje lurt å legge ut et innlegg om at folk kan låne racketer igjen, hvis vi har bestemt oss for det?

Referat: Martin legger ut innlegg på level 2.

5.4 Jentesamling:

Plan for jentesamling. Onsdag 29 oktober, 16-18. Avlyse den treningen?

Referat: Brede fikser Spond avlyser treningen. Høres bra ut for alle.

5.5 Fest og turnering med de andre racketsportene:

Hatt møte med de andre racketsportene. Tenker turnering på dagen og fest på kvelden. Kan velge om man vil være med på begge deler eller bare en av delene. Begrenset plasser på turneringen, men åpent for alle på festen. 8 november? Istedenfor racketfesten

Referat: Alle synes dette høres bra ut. Nora fortsetter planleggingen

5.6 Sosialt med styret:

Få til noe sosialt sammen etter Treffpunkt? Padel, quiz, spillkveld, middag??

Referat:



Sak 6 - Fastsette dato for neste møte

Informasjon:
Mandag 27.10, 17:45

Snacksansvarlig: AM

Referat:

Sak 7 - TODOs til neste møte

Informasjon:

- ☐ [AM] Legge ut på Spond om ekstraordinær generalforsamling
- ☐ [AM] Lage When-to-meet for styre sosialt
- ☐ [Nora] hjelpe Herman med stolpene
- ☐ [Nora] Legge ut om julebordet
- ☐ [Nora] Legge ut om jentesamlingen
- ☐ [Nora] Fikse fest 1 november?
- ☐ [Herman] Skaffe ny kontrakt med Wingborg og sende videre til HS
- ☐ [Knut] Fikse trekningen
- ☐ [Knut] Sjekke sekretariat-utstyr
- ☒ [Kevin] Legge inn i Vipps til loddssalg
- ☐ [Petter] Legge inn dokumenter i disk
- ☐ [Petter] Printe ut liste på hva som skal rigges
- ☐ [Petter] Legge ut på Spond om leie av t-skjorter
- ☐ [Herman] Fikse premier
- ☐ [Sara & Lukas] Fikse til kiosken
- ☐ [Alle på trening] Kaste baller for å lage plass til nye
- ☐ [Martin] Legge ut at vi deler ut racketer igjen
- ☒ [Brede] Avlyse trening 29.10 for jentesamling